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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:2888 Virkestravar vid allmänna vägar

Trafikverket har sedan 1 januari 2020 tagit ut en avgift på virkestravar utmed 
allmänna vägar. I praktiken får markägaren betala för att använda sin egen 
mark, ett direkt hån mot äganderätten. Avgiften är också hårt kritiserad, och 
riksdagen fattade beslut om att avgiften skulle bort. Beslutet togs den 22 april 
2020. Nu har ett helt år förflutit och avgiften tas fortfarande ut.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder tänker ministern vidta för att få ett slut på att Trafikverket tar ut 
avgift på virkestravar?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-18
Besvaras senast
2021-05-26 kl. 12.00


